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Gemeente Nieuwkoop

T.a.v. gemeenteraad

Postbus 1

2460 AA  TER AAR

beantwoording schriftelijke vragen

Inleiding

Op 8 februari jl. heeft het college in een reactie op schriftelijke vragen van Natuurlijk 

Nieuwkoop aangegeven dat de schoolbesturen werkten aan een onderzoek naar de 

luchtkwaliteit van de Nieuwkoopse scholen in het belang van een goede gezondheid van 

onze leerlingen. Volgens het college ligt de regie van de aanpak van de 

ventilatieproblemen bij de schoolbesturen maar het college is bereid om vanuit de 

gemeente de schoolbesturen waar mogelijk te ondersteunen bij de aanpak en in 

gezamenlijkheid naar oplossingen te zoeken.

1. Vraag: 
Is het onderzoek naar de luchtkwaliteit/ventilatieproblemen afgerond? 

Antwoord:

Het onderzoek naar de luchtkwaliteit van de schoolgebouwen die vallen onder SPO WIJ 

de Venen is afgerond (bij de overige schoolgebouwen in de gemeente was al 

geconcludeerd dat de luchtkwaliteit op orde was). 

In 2021 heeft WIJ de Venen in de schoolgebouwen (klaslokalen, teamkamers, gym-

/speelzalen) slimme Airteq CO2-meters geplaatst. De meters meten continu het CO2 in 

de ruimte. De resultaten van de metingen zijn tot op ruimteniveau en tijdsmoment te 

analyseren. SPO WIJ de Venen heeft de resultaten van de metingen besproken met het 

adviesbureau Ruimte-OK. In februari van dit jaar was de analyse van deze resultaten nog 

niet bekend. Inmiddels is de analyse van de resultaten afgerond. Hieruit bleek dat er 

onderwerp Schriftelijke vraag 2022-17 van NN over ventilatie schoolgebouwen
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2. Vraag:
Wordt er op dit moment door schoolbesturen en gemeente samengewerkt om te komen 
tot goede oplossingen voor mogelijke problemen met de luchtkwaliteit en ventilatie in de 
schoolgebouwen? 

Antwoord:

Op dit moment lijken er geen problemen te zijn met de luchtkwaliteit en is dit niet aan de 

orde.

3. Vraag:
Bij welke knelpunten wordt van de gemeente gevraagd de schoolbesturen te 
ondersteunen? 

Antwoord:
Op dit moment wordt er geen ondersteuning vanuit de gemeente gevraagd. SPO WIJ de 
Venen analyseert regelmatig de CO2-metingen. Mocht blijken dat zich toch op een 
schoollocatie verhoogde waarden voordoen, dan zal actie worden ondernomen. Waar 
nodig hebben SPO WIJ de Venen en de gemeente Nieuwkoop hierover contact met 
elkaar.
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